

N° 122/2018 MINFOPRA/SG/DDRHE/SDC/SCDB

Yaoundé, le 25 JUL 2018

COMMUNIQUÉ RADIO-PRESSE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative invite les candidats de la liste d'attente dont les noms suivent, déclarés définitivement admis au concours direct des 25 et 26 novembre 2017 pour le recrutement des **Infirmiers Principaux Spécialisés**, qui ont pris service le 18 juin 2018 dans son Département Ministériel, à se présenter à la **Direction du Développement des Ressources Humaines de l'Etat** (porte 411), dès la signature du présent communiqué, pour le retrait des certificats collectifs de prise de service et des décisions de mises à disposition.

Il s'agit de :

- ANESTHÉSIE-RÉANIMATION
- | N° | MATRICULE | NOMS ET PRÉNOMS |
|----|-----------|------------------------------|
| 1. | DIPSR11 | ENGA ESSAMA PIERRE CHRISTIAN |
| 2. | DIPSY16 | DJATSA LADO FERNAND LANDRY |
| | DIPSR10 | NGUIMATSA JEAN PIERRE |
| 1. | DIPSL05 | TIDO MBIAPIAB ELVIS |
| 2. | DIPSL56 | ZAMBO MINKO MARTHE ARIANE |

Ampliations :

- MINFOPRA/DDRHE/CELCOM
- TTES. DEL. REG/MINFOPRA
- AFFICHAGE/CHRONO



PRESS-RELEASE

The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby invites the following successful candidates on the waiting list of the direct competitive examination of 25 and 26 November 2018 for the recruitment of Senior Nurses Specialist/IDE, who assumed duty on the 18th of June 2018 to report at his Ministry, Department of State Human Resource Development (Room 411), from the date of signature of this press release to withdraw their assumption of duty certificates and posting decisions.

They are:

- ANAESTHESIA-RESUSCITATION

No.	SERVICE No.	NAMES AND FIRST NAMES
1.	DIPSR11	ENGA ESSAMA PIERRE CHRISTIAN
2.	DIPSY16	DJATSA LADO FERNAND LANDRY

- MENTAL HEALTH

DIPSR10 NGUIMATSA JEAN PIERRE

- OPHTHALMOLOGY

1.	DIPSL05	TIDO MBIAPIAB ELVIS
2.	DIPSL56	ZAMBO MINKO MARTHE ARIANE

Copies:

- MINFOPRA/DDRHE/CELCOM
- ALL REG. DEL. /MINFOPRA
- NOTICE BOARD/FILE



JOSEPH LE

Minister of the Public Service
and Administrative Reform